
ZAPISNIK

s 20. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane 12. veljaðe 2024. godine s poðetkom u
17 sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana iAntuna Radióa 20 u Sisku na
prvom katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vijeóa, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa
Majkié Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Zvonko Marincelj, Lucija
Matkovié, Tomislav Matlekovió, Karla Petek, Filip Pjerobon, Tihomir Posavec, Marko Rafaj,
Ivica Rendulió, Zoran Sertié-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski,
Dubravka Sebek, Ivica 5ipu5, Vesna Stengl i Sreóko Telar.

Odsutna vijeénica: Sanja Miokovió-opravdano odsutna.

Ostali nazoðni: Kristina Ikió Baniöek-gradonaõelnica Grada Siska, lvan Dinðec-pomoénik
proðelnice Upravnog odjela za upravne, imovinsko pravne i opóe poslove za imovinsko
pravne i kadrovske poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog druðtva Sisaõki vodovod d.o.o., Darko Majió-
direktor trgovaðkog dru3tva Auto promet Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor trgovaðkog
dru5tva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS d.o.o., Dina Kurjak Vanió-direktorica
trgovaðkog dru5tva Gradska tränica Sisak d.o.o., Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog dru5tva
Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog druStva Komunalac
Sisak d.o.o., Tihana Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg vrtié,a Sisak Stari i Sandra Kramarió-
ravnateljica Djeðjeg vrtióa Sisak Novi.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 20 vijeónika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Sjednici je naknadno u 17 sati i 25 minuta, za vrijeme trajanja aktualnog sata pristupio
vijeénik Robert Grubec pa je u odluðivanju sudjelovao 21 vijeónik.

Prije postavljanja vijeóniðkih pitanja, Sreóko Telar se javioza rijeð zbog povrede Poslovnika
Gradskog vijeóa Grada Siska.
Rekao je da je povrije<len ðlanak 53. stavak 6. Poslovnika kojim je uredeno postavljanje
vijeóniðkih pitanja i dobivanja odgovora na iste. Propisano je da se pisani odgovor na
vijeóniðko pitanje dostavlja do sljedeóe sjednice Gradskog vijeóa. Medutim, upozorio je kako
je zamjenik gradonaðelnice preuzeo obvezu dostavljanja odgovora u pisanom obliku, ali
odgovor nije dobio, a veó se poðinje s postavljanjem pitanja u aktualnom satu ove sjednice.
Zatraàio je od predsjednika Gradskog vijeóa da Stiti dignitet vijeénika koji kada postave
vijeóniðka pitanja, dobivaju odgovore u pisanom obliku.

Bojan Dadasovió se ispriðao Sreóku Telaru i rekao da se takvi propusti u buduónosti neée

dogatlati.

Aktualni sat zapoðeo je u 17 sati i 2 minute



l. Zvonko Marincelj upitao je Gorana Grguraða kada óe poðeti isplata sisaðkih uskrsnica
umirovljenicima i nezaposlenima? Koliko óe iznositi i o kojem broju osoba se radi kojima óe

biti isplaóene uskrsnice?

Goran Grgurað odgovorio je da pravo na isplatu uskrsnice imaju umirovljenici s mirovinama
do 800,00 eura i nezaposlene osobe s prebivali5tem na podruðju Grada Siska. Prema
podacima HZMO-a, umirovljenika s mirovinom do 800,00 eura imamo neðto manje od 10

tisuóa, a nezaposlenih je oko 1350. Sveukupno oko 12250 osoba. Uskrsnica se isplaóuje u
iznosu od 40 eura. Isplata poðinje 4. oäujka i trajat óe do 3 l. oZujka. Uskrsnica se isplaóuje na
temelju predoðenja osobne iskaznice na jednoj od tri gradske blagajne. U sluðaju da netko ne

dobije obavijest, a ostvaruje pravo na isplatu, s posljednjim odreskom mirovine ili potvrdom
od Hrvatskogzavodazazapoíljavanje, bit óe mu isplaóena uskrsnica.

Zvonko Marincelj izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

2. Ljiljana Slunjski upitala je gradonaðelnicu kada óe poðeti obnova bazena u okviru SRC-a
Sisak s obzirom na njegovo stanje i sigurnost korisnika?

Kristina Ikió Baniðek potvrdila je da od izgradnje bazena, bazen nije bio obuhvaóen
znaðajnijom rekonstrukcijom kao Sto je i laä da je sigurnost korisnika bazena ugroZena.
Tisuóe gradana prode bazenom i nikome se ni5ta nije dogodilo. Bazen je siguran za koriStenje
za sve posjetitelje.
Onog trena kada Vlada Andreja Plenkovióa odredi referentne cijene svih energenata koji se

koriste, tog trenutka ée APN kao nadleZno drZavno tijelo za provedbu natjeðaja za obnovu i
rekonstrukciju bazena, moói dati input onome tko se javi na natjeðaj, kolika óe biti u5teda i
kolika óe biti cijena energenata nakon obnove. Bez tih informacija, APN nas uvjerava da ne

moZemo raspisati nadeðaj. Otprilike 6 mjeseci od Vlade ðekamo referentne stope jer se sada
ne plaóa komercijalna cijena nekih energenata pa ni natjeðaj za energetsku uðinkovitost ne bi
bio valjan.

Ljiljana Slunjski rekla je da krovi5te bazena proki5njava, ploðice su sklizave. S obzirom da
nije zadovoljna odgovorom,zatraiila je odgovor u pisanom obliku.

3. MiSa Majkió Vukðevió istaknula je kako ih je razveselila vijest o dobivanju sredstava za
obnovu kuóe Striegl. O kojem se iznosu radiiza koju je namjenu?

Kristina Ikió Baniðek zatraLilaje od ravnateljice Gradske galerije Strigel da, kao nositeljica
projekta, kaZe neðto vi5e detalja.

Alma Trauber objasnila je kako óe Sisak napokon dobiti kuéu za umjetnost, kuéu za ljude i
kulturu, a koja óe biti otvorena svim generacijama. Bit óe opremljena najsuvremenijom
opremom koja óe omoguóiti najveéi muzejski i galerijski standard. U tom prostoru bit óe

prezentirana vrijedna ostav5tina Slave Striegla. Bit óe prezentirano 320 doniranih radova iz
cjelokupnog njegovog djelovanja. Iz akademskih dana, post akademskih dana i sve do
posljednjih radova dok je bio Ziv.
Konstruktivna obnova kuóe iznosila je preko 500 tisuéa eura, a obnova je zavr5ena na

vrijeme. Okupili smo propulzivan projektantski tim kako bismo prijavili cjelovitu obnovu.
Obnova je prijavljena. Krajem pro5le godine odobreno nam je ne5to vi5e od I milijuna i 600
tisuóa eura. Uskoro óemo izabrati izvodaéa radova kao i provesti postupke postave
multimedije i digitalizacije.
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Nadamo se da óemo tijekom 2025. godine otvoriti kuóu Striegl

Mi5a Majkió Vukðevió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

4. Tomislav Kralj utvrdio je da je krajem 2022. godine bila odrZana sjednica Gradskog vijeé,a
na kojoj je reöeno da je pokrenuta nabava za izvodenje radova na cjelovitoj obnovi zgrade
Osnovne Skole Ivana Kukuljevióa. Kada óe biti zavrSena cjelovita obnova?

Goran Grgurað potvrdio je kako je vijeónik dobro primijetio da je nabava davno raspisana i
krenulo se s radovima. U sljedeóoj Skolskoj godini uðenici óe se vratiti u svoju Skolu.

Tomislav Kralj izjavio je da nije zadovoljan dobivenim odgovorom jer smo takav odgovor
ðuli u nekoliko navrata i veó prije nekoliko Skolskih godina uðenici su se trebali vratiti u tu
Skolu. Rekao je da vjeruje da óe se uõenici sljedeóe Skolske godine vratiti u svoju matiðnu
Skolu.

5. Zeljko Ðermanovió potvrdio je dobru vijest o dodjeli sredstava Gradskom muzeju Sisak za
obnovu zgrade Muzeja kao i obnovu Starog grada. MoZemo li dobiti viSe informacija o tome?

Ravnatelj Gradskog muzeja Sisak Marijan Bogatió rekao je da Gradski muzej Sisak vodi
obnovu na dvije gradevine za koje smo dobili moguónost prijave za obnovu. Htjeli smo
prijaviti jo5 nekoliko gradevina. Tako nismo bili u moguénosti prijaviti Barutanu. To nam je
jedan od najveóih problema.
Obnavlja se upravna zgrada u Ulici kralja Tomislava 8. Sredstva za konstruktivnu obnovu
iznose pola milijuna eura. Kada smo krenuli s istraZnim radovima suoöili smo se s velikom
problemima. Nakon toga krenuli smo s cjelovitom obnovom na naðin da isti izvodað radi
cjelokupni zahvat. Cijena konstruktivne obnove iznosi oko 2,5 milijuna eura. Komunikacija s

Ministarstvom kulture Republike Hrvatske i njihovim odjelima je kontinuirana, ali vrlo spora.
U upravnoj zgradi bit óe izvr5eni radovi kako bi se dobio multifunkcionalni prostor sa
specijaliziranom muzejskom knjiZnicom, muzejskim ðuvaonicama i uredskim prostorima. Za
obnovu upravne zgrade Sest mjeseci õekamo odgovore. Öekamo joð oko pola milijun eura
kako bismo zatvorili cijelu financijsku konstrukciju. Tro5kovnici su pripremljeni i ovih dana
oðekujemo odgovore kako bismo pokrenuli postupak za odabir izvodaéa radova. Kroz godinu
dana ti radovi bi trebali biti gotovi.
Za Stari grad dobili smo oko 2,5 milijuna eura za konstruktivnu obnovu. Tu je ukljuðeno i
opremanje ðuvaoniõkog prostora koje smo odradili i tu je iz Fonda solidarnosti za
konstruktivnu obnovu Starog grada povuðeno oko milijun eura. Sada, kada smo napravili sve
tro5kovnike, potreban iznos za konstruktivnu i cjelovitu obnovu je 27,5 milijuna. Da bi se

napravila konstruktivna obnova, potrebno je 9 milijuna eura.
Vjerojatno óemo do lipnja 2027. godine imati obnovljen Stari grad. Neóe se obnavljati samo
trokutasti dio utvrde veó ée se obnova proSiriti i na peterokutnu kulu s restoranom kao i cijeli
okoli5, odnosno hortikultura oko utvrde.

L,eljko Ðermanovi é izrazioje zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

6. Vesna Stengl postavila je vijeóniðko pitanje vezano uz kredit koji je podignut u svibnju
pro5le godine u iznosu od l5 milijuna eura. Na Sto je potro5eno l5 milijuna eura kredita?

Silvija MuZek objasnila je da, kada se podizao taj kratkoroðni kredit, svi su pitaliza Sto se taj
kredit povlaði? Prvenstveno se povlaðio zbog Fonda solidarnosti po pitanju raðuna koje smo

J



imali iz projekata koje smo provodili i raðuna koje smo trebali platiti do 30. lipnja. Povukli
smo7,4 milijuna eura Sto smo vratilido 31. listopada, kako je ibilo propisano odlukom koju
je donijelo Gradsko vijeée. Õim nam se sredstva poõinju vraé,ati, po zahtjevima za nadoknadu
sredstava, ti iznosi su vraóani kao Sto je i vraéen cjelokupni iznos od 7,4 milijuna kredita.
Grad Sisak vi5e nema kredit od l5 milijuna eura kredita.

Vesna Stengl reklaje da se nada kako je l5 milijuna eura dobro utro5eno.

7. Filip Pjerobon upitao je kada moZemo oðekivati poðetak implementacije za ITU
mehanizam te koja su tri prva projekta koja óe se financirati?

Silvija MuZek objasnila je da je Grad Sisak dobio na raspolaganje 22 milijuna euta za
odredene strate5ke projekte. Imamo devet projekata, ali sada moZemo izdvojiti Interpretacijski
centar Segestica-Siscia i perivoj Viktorovac jer za ta dva projekta smo u komunikaciji s

Ministarstvom regionalnog razvoja te polako pripremamo pozive. Sve ijedan projekt kao Sto
je Centar znanja i Planetarij ,,Munjara", Info centar,,Kupska Siklja", Centar dijeljenih usluga,
Sportski centar Caprag u okviru kojeg óemo obnoviti gimnastiðku dvoranu, svi ti projekti imat
ée izravnu dodjelu 5to znaði da é,e pozivi biti napisani iskljuðivo za te projekte. Sto se tiðe
Interpretacijskog centra Segestica-Siscia, radi se o centru arheolo5ke ba5tine gdje óe naglasak
biti na arheolo5koj graili Siska, a upravljat óe Gradski muzej Sisak. Odradit óe se

rekonstrukcija, dogradnja i prenamjena dijela prostora. Projektno-tehniðka dokumentacija je
zavríena. Vrijednost projekta je preko 10 milijuna eura, od ðega je 4 milijuna eura
bespovratnih sredstava iz ITU mehanizma.
Za perivoj Viktorovac smo pri kraju s projektno-tehniðkom dokumentacijom. Tim projektom
óe se urediti pje5aðke i biciklistiðke staze, djeðja igrali5ta s opremom, odmori3ta, tribine s

pozornicama, natkriveni paviljoni. Svi ti projekti bit óe povezani s Opóinom Sunja i Opóinom
Martinska Ves. Vrijednost radova na perivoju Viktorovac je oko 3 milijuna eura od õega je
2,5 milijuna eura sufinanciranje.

Filip Pjerobon izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

8. Ðulija Adamovió utvrdila je kako su zapoðeli radovi na rekonstrukciji Setali5ta Vladimira
Nazora. Sto óe biti obuhvaóeno rekonstrukcijom i koji radovi óe biti izvedeni? Hoóemo li
Sajam cvijeóa ponovno vratiti 2024. godine na staru lokaciju?

Maja Del-Vechio odgovorila je da je Grad Sisak krajem pro5le godine proveo javnu nabavu
za uredenje Setali5ta Vladimira Nazora i ugovorio radove sa zajednicom ponuditelja. Ukupna
vrijednost ugovorenih radova je preko 550 tisuóa eura. Ugovoreni rok izvodenja radova je 90
dana. Radovi su zapoðeli i trebali bi zavr5iti do mjeseca svibnja kada bi se na tom prostoru
organizirao Sajam cvijeóa. SetaliSte Vladimira Nazora je urbano i arhitektonski okruZeno
siluetama 19. i 20. stoljeóa i to je jedini preostali perivoj na podruðju Grada Siska i ima
izuzetnu povijesno arhitektonsku vrijednost pa su se prilikom projektiranja pratili povijesni
izvori i konzervatorske smjernice. U parku óe se staze vratiti na svoje povijesne crte, uredit óe

se zemljani nasipi i cvjetnjaci, izvr5it óe se sadnja sukladna povijesnim izvorima. U parku
óemo napraviti novo djeðje igrali5te koje óe biti odmaknuto od povijesnog centra jer óe biti
moderno sa spravama koje óe biti prilagoclene djeðjim uzrastima, a bit ée i nova urbana
oprema: klupe za sjedenje, ko5evi za otpatke. Bit óe postavljena nova rasvjeta i svi prilazi
prema parku biti óe obnovljeni novim stepeni5tima.

Ðulija Adamovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.
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9. Ivica Sipu5 upitao je gradonaðelnicu na Sto su utro5ena sredstva dobivena od Vlade
Republike Hrvatske u iznosu od 4 milijuna eura?

Kristina Ikió Baniðek rekla je da bi bilo uputno da vijeónik prati sva frnancijska izvjeíéa
Grada Siska koja se, sukladno rokovima propisanim zakonom, dostavljaju Ministarstvu
financija Republike Hrvatske i Poreznoj upravi kvartalno, polugodi5nje i godi5nje. U tim
izvje5óima navedeno je na Sto je potro5en svaki cent.
Kada vijeónik navede 4 milijuna eura dobivenih od Vlade Republike Hrvatske, nije rekao
kada su sredstva dodijeljena, u koju svrhu.
Svi podaci su javno dostupni, a ako vijeónik prelista materijale s jednih od proSlih sjednica,
sigurno óe pronaéi odgovor.

Ivica Sipu5 rekao je da se radi o novcu koji je zatraien za obnovu gradske vijeónice, Doma
kulture,,Kristalna kocka vedrine", Kazali5ta 2l i Odgojno-obrazovnog kompleksa Galdovo.
ZatraLio je odgovor u pisanom obliku.

10. Lucija Matkovié utvrdila je da se dana5njim amandmanom gradonaðelnice poveéava
naknada za novorodenðad. Koliko óe iznositi nova naknada?

Goran Grgurað rekao je da óe danas biti predloZena dopuna dnevnog reda koja se odnosi na
naknadu za novorodenðad. Naknada se mijenja sa iznosa od 460,00 eura na 550,00 eura.

V ij eón ica j e izr azila zadovo lj stvo dobi ven im odgovorom.

11. Marko Rafaj rekao je da, prije dvije ili tri sjednice Gradskog vijeóa cijeli performans bio
je oko napada na predsjednika Gradskog vijeóa da je o5tetio Proraðuna Grada Siska, da je
Porezna uprava njegovo trgovaðko stavila u status duZnika, a onda je pogrije5ila i sve to
poni5tila, stavila u pozitivan status i vjerojatno mogu oðekivati tuäbu za naknadu Stete.

Sve to je bilo vrlo ruZno gledati i slu5ati.
Cita¡uei novine unazad tjedan-dva, evo sliðnog dogadaja. Õitamo da u gradu Sisku, odnosno
Zupaniji, odnosno u jedinicama lokalne samouprave u kojima su na vlasti HDZ-ovi,
gradonaðelnici, naðelnici i vijeónici, posluju s tvrtkom Zibel projekti i da se konzultantske
usluge dobro naplaóuju.
Da li je gradonaðelnica, odnosno je li Grad Sisak radio bilo kakve pravne poslove,
konzultantske poslove ili bilo koje druge poslove s tvrtkom Zibel projekti, ako je, u kojem
obimu, ako ne, da li mislite?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da Grad Sisak nije radio sa Zibel projektima, a neóe ni
raditi buduéi da mi imamo drukðije kriterije. NaSi kriteriji su da tvrtke moraju biti struðne te
da su te tvrtke dobile posao putem javnog natjeðaja. Tako óe biti i ostati dok sam odgovorna
osoba u Gradu Sisku.

Tomislav Kralj se javio za rijeé, zbog povrede Poslovnika, odnosno ðlanka 53. jer
gradonaðelnica odgovara na pitanja koja nisu u njezinoj nadleZnosti.

Marko Rafaj izrazio je zadovoljstvo odgovorom gradonaðelnice.
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12. Karla Petek utvrdila je kako je, nakon potresa, uklonjen objekt osnovne Skole Galdovo.
Grad je dao izraditi dokumentaciju za novu zgradu. Zaíto nije prijavljena za sredstva
Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, upitala je Gorana Grguraða?

Goran Grgurað rekao je da je pitanje odliðno, ali ga treba uputiti Vladi Republike Hrvatske,
odnosno Ministarstvu obrazovanja koje koði cijeli proces. Imamo gracfevinsku dozvolu za
izgradnju novog objekta, pokrenuta je javna nabava za izvodenje radova, ali Pravilnikom
Ministarstva, da bismo projekt mogli prijaviti na natjeðaj, prije toga morate dobiti suglasnost
Ministarstva. Tom procedurom smo krenuli jo5 pro5log ljeta kada smo odríali nekoliko
sastanaka sa struðnim osobama u Ministarstvu i usuglasili projekt. U srpnju pro5le godine smo
poslali zahtjev za dobivanje suglasnosti Ministarstva obrazovanja. Od tada nismo dobili
odgovor. Otpremili smo joS tri poZurnice. Posljednja poZurnica upuóena je ministru Fuchsu i
premijeru Plenkovióu, ali odgovor nismo dobili. Sest mjeseci nismo dobili odgovor. Na
odrZanim sastancima smo do5li do spoznaje da Ministarstvo nikome ne daje suglasnost jer je
pretpostavka da oni barataju iznosom od oko 50 milijuna eura, a potrebe su preko 400
milijuna eura. ZaÉto ne idemo u obnovu prije dobivanja suglasnosti? Zato Sto bi nam ukinuli
sredstva. To nam se dogodilo s izgradnjom objekta djeðjeg vrtióa u Galdovu. Radi se o 4
milijuna eura. S obzirom da je Grad Sisak raspolagao odredenim sredstvima, krenuli smo s
radovima bez suglasnosti, Ministarstvo nam je zbog toga ukinulo sredstva. Dakle, svi oni koji
ne rade su nagradivani, a mi koji smo radili i tro5ili vlastita sredstva smo kaZnjeni. Upravo
zbogtoga, sada ne Zelimo Ministarstvu pruZiti to zadovoljstvo.

Aktualni sat zavr5en j e u 17 sati i 51 minutu.

Sukladno ðlanku 66. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-
moslavaðke Lupanije", broj 12109,20109,9110,4113,6/13-proðiSóeni tekst, llll3, 13113,

20177, l3ll8, l8/18-proðiSóeni tekst, 4120 i 8l2l), Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóu
dopunu dnevnog reda:

Iza toðke 17. dodaje se toðka 18. koja glasi: ,,Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih
potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2024. godini".

Materijali za predloíenu dopunu dnevnog reda dostavljeni su vijeónicima na stolove prije
poðetka odríav anja sj edn i ce.

Obrazloíenje navedene toðke iznio je Goran Grgurað u aktualnom satu.

PredloZena dopuna dnevnog reda usvojena je jednoglasno s 2l glasomza.

Bojan Dadasovié predloZio je sljedeói

DNEVNI RED
L. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog Odluke o dono5enju II[. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uredenja
Laclarske ulice u Sisku
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i
za5titu okoli5a
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3. Prijedlog godi5nje analize sustava civilne zaÉtite na podruðju Grada Siskaza2023
godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarupandLa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaLrpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

4. Prijedlog zakljuõka o usvajanju lzvje5éa o izvr5enju Plana djelovanja Grada Siska u
podruðju prirodnih nepogoda 2a2023. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniöek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karupandía Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne,

imovinsko pravne i opóe poslove

5. Prijedlog odluke o minimalnim fìnancijskim standardima, kriterijima i mjerilima za

financiranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

6. Prijedlog odluke o poveóanju iznosa sredstava za hnanciranje djelatnosti vatrogastva
u Gradu Sisku u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupÍavne,
imovinsko pravne i opóe poslove

7. a) Prijedlog odluke o oslobadanju plaóanja komunalnog doprinosa Djeõjeg vrtióa
Sisak Stari, Sisak, Lonjska ulica 19, OIB: 16572476333
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo
i komunalni sustav

b) Prijedlog odluke o oslobadanju plaóanja komunalnog doprinosa Djeðjeg vrtióa Sisak

Novi, Sisak, Hrvatskog narodnog preporoda 33, OIB: 06403374385
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo
i komunalni sustav

8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o uvjetima i naðinu úianja kuónih ljubimaca i

naðinu postupanja s napuõtenim i izgubljenim Zivotinjama i divljim Zivotinjama

Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo
ikomunalni sustav

9. Prijedlog odluke o raspisivanju javnog natjeðaja zazakup zajedniðkog pa5njaka u

vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska-Zajedniðki paSnjak Odransko
polje
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo
i komunalni sustav
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10. Prijedlog odluke o dono5enju Strategije ruzvoja digitalnih i pametnih usluga Grada
Siska,,Sisak na dlanu" Smart City Sisak 2023.-2027
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karupandía Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

I 1 Prijedlog odluke o prihvaóanju ponude trgovaðkog dru5tva Renaissance Real Estate
d.o.o. za kupnju k.ð.br. 1808/1 u k.o. Novi Sisak
Predlagatelj : Zoran Sertié, predsjednik Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
graclevinskog zemlj i5ta
lzvjestitelj: Zoran Sertié, predsjednik Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
gradevinskog zemlj i5ta

12. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima te naðinu financiranja decentraliziranih
funkcija osnovnog Skolstva u Gradu Sisku u 2024. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

13. Prijedlog odluke o naðinu i uvjetima sudjelovanja roditelja u cijeni programa djeðjih
vrtióa Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

14. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Doma kulture Kristalna
kocka vedrine
Predlagatelj ica: Kristina lkié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

15. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o prodaji gradskih stanova
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karcpandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

16. a) Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva dijela k.ð.br. 1626/9 u k.o. Novi Sisak
na Agenciju zapravni promet i posredovanje nekretninama u svrhu izgradnje dviju
v i Sestambe nih zgr ada za privremeno zbrinj avanj e

Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karupandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

b) Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi
izgradnje dviju vi5estambenih zgradaza privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu
k.õ.br 1626/9. u k.o. Novi Sisak
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarupandLaPrica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne,
imovinsko pravne i opóe poslove
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17. a) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovaðkom dru5tvu Sisaõki vodovod d.o.o.
Obala Rudera Bo5kovióa 10, Sisak, za dugoroðno kreditno zaduíenje kod OTP banke d.d.
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovaðkom dru5tvu Sisaðki vodovod d.o.o.
Obala Rudera Bo5kovióa 10, Sisak, zanabavuvozila istrojeva putem fìnancijskog
leasinga
Predlagatelj ica: Kristina lkié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

18. Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu
Grada Siska u 2024. godini.
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

Dnevni red usvojenjejednoglasno s 21 glasom za.

TOCKA I.
Zapisnik s 19. sjednice Gradskogvijeé,a Grada Siska usvojen je sa 14 glasova zaiT glasova
protiv Tomislava Kralja, Tomislava Matlekoviéa, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski,
Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl.

TOðKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenju Nikoline Bijelió, jednoglasno s 21 glasom za,

donesenaje

ODLUKA
o dono5enju III. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uredenja Ladarske ulice u Sisku

TOCKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Ivana Dinðeca, sa 14 glasovaza, niÉta glasova protiv i
7 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl, donesena je

GODISNJA ANALIZA
sustava civilne za5tite na podruõju Grada Siska za 2023. godinu

TOCKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenjalvana Dinðeca, Sreóko Telar je u raspravi rekao kako
je izvjestitelj rekao koliko je Grad Sisak dobio sredstava za naknade prouzroðene prirodnim
nepogodama. Upitao je koji su iznosi isplaóeni gratlanima?
Ivan Dinðec odgovorio je da, u ovome trenutku, nema taj podatak.

Bojan Dadasovió rekao je da é,e taj podatak biti dostavljen vijeéniku.

S 13 glasova za, ni5ta glasova protiv i 8 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a,Vesne
Stengl i Sreéka Telara, donesen je
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ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5éa o izvr5enju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirodnih

nepogoda za 2023. godinu

TOðKA 5.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenjalvana Dinðeca, jednoglasno s 2l glasom za, donesena
je

ODLUKA
o minimalnim fïnancijskim standardima, kriterijima i mjerilima za financiranje rashoda

Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u 2024. godini

TOðKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Ivana Dinðeca, jednoglasno s 21 glasom za, donesena
je

ODLUKA
o poveóanju iznosa sredstava za financiranje djelatnosti vatrogastva u Gradu Sisku u

2024. goilini

TOCKA 7.

Bojan Dadasovió objedinio je raspravu po obje podtoõke.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio,

a) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o oslobadanju plaóanja komunalnog doprinosa Djeõjeg vrtióa Sisak Stari, Sisako

Lonjska ulica 1.9, OIB: 16572476333

b) Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o oslobadanju plaóanja komunalnog doprinosa Djeðjeg vrtióa Sisak Novi, Sisako

Hrvatskog narodnog preporoda 33, OIB: 06403374385

Nakon uvodnog usmenos obrazloeenj" 
^lli."JitÎ;chio, 

vesna Stengl predlozila je sljedeóe

amandmane na Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o uvjetima i naðinu drùarya kuónih
ljubimaca i naðinu postupanja s napu5tenim i izgubljenim Zivotinjama i divljim Zivotinjama:

1. amandman

Õlanak 29. mijenjase i glasi:

,,Novðanom kaznom u iznosu od 79,63 do 265,45 eura kaznit ée se za prekrðaj ftziéka

osoba posjednik kuónog ljubimca ako:

- ne osigura kuónom ljubimcu smjestaj u skladu s njegovim potrebama (ðlanak 4. Odluke),
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- ne osigura kuénom ljubimcu ishranu u skladu s njegovim potrebama (ðlanak 6. Odluke),

- ne osigura kuénom ljubimcu kretanje u skladu s njegovim potrebama (ðlanak 7. Odluke),

- ne osigura kretanje kuónog ljubimca javnim povr5inama pod nadzorom, na povodcu ili uz

primjenu druge opreme (ðlanak 8. Odluke)

- izvede kuénog ljubimca najavne povr5ine gdje je to zabranjeno (ðlanak 9. Odluke),

- odmah ne ukloni fekalije kojima njegov kuóni ljubimac oneðisti javne povr5ine (ðlanak 10.

Odluke),

- nije prijavio drZanje pasa ili maðaka koji nisu namijenjeni prodaji nadleZnom upravnom

tijelu Grada Siska (ðlanak 13. stavak I alineja 2. Odluke),

- drZi psa na lancu, u ogradenom prostoru ili otvorenom prostoru protivno ðlanku 14. Odluke,

- dríi psa u dvori5tu, vrtu, odnosno na drugom ogradenom prostoru, protivno ðlanku 15.

Odluke,
- izvede psa na javne povr5ine bez povodcai nadzora (ölanak 16. stavak l. Odluke).

Novðanom kaznom od 132,72 do 663,61eura kaznit ée se za prekr5aj iz stavka L ovog

ðlanka fiziéka osoba obrtnik i osoba koja obavlja drugu samostalnu djelatnost, a koji je
poðinila uvezi obavljanja njezinaobrta ili druge samostalne djelatnosti.

Novðanom kaznom od265,45 do 1.327,23 eura kaznit ée seza prekr5aj iz stavka 1.

ovog ðlanka pravna osoba.

Novöanom kaznom u iznosu od 79,63 do 265,45 eura kaznit ée se za prekr5aj

odgovorna osoba u pravnoj osobi za prekr5aj iz stavka 1. ovog õlanka."

2. amandman

Õlanak 30. mijenja se i glasi:

,,Novðanom kaznom u iznosu od 132,72 do 663,61eura kaznit ée se za prekrðaj pravna

osoba ako:
- ne dostavi popis komunalnom redarstvu (ðlanak 5. stavak 2 Odluke)

- ne osigura skupljanje, prevoZenje i smje5taj napu5tenih i izgubljenih Zivotinja, Zivotinja koje

se kreóu javnom povr5inom bez nadzora posjednika i privremeno oduzetih Zivotinja (ðlanak

18. Odluke),
- ne pruZi potrebnu pomoó ozlijedenoj Zivotinji kada nije moguóe utvrditi tko je ozlijedio

Zivotinju (ðlanak 20. stavak 2 Odluke),

- ne osigura skupljanje i smje3tanje divljih Zivotinja pronadenih na podruðju Grada Siska

izvan prirodnog stani5ta (ðlanak 23. Odluke).

Novðanom kaznom u iznosu od 79,63 do 265,45 eura kaznit ée se za prekr5aj

odgovorna osoba u pravnoj osobi za prekr5aj iz stavka 1. ovog ðlanka."

S obzirom da je predlagateljica akta Kristina tkié Baniðek usvojila prethodne amandmaneo o

njima se nije glasovalo veó su postali sastavni dio Prijedloga odluke o izmjenama Odluke o
uvjetima i naðinu drùarya kuónih ljubimaca i naðinu postupanja s napu5tenim i izgubljenim
Liv otinjama i div lj im Zivotinj ama.

Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje
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ODLUKA
o izmjenama Odluke o uvjetima i naðinu drZanja kuénih ljubimaca i naõinu postupanja

s napuStenim i izgubljenim Zivotinjama i divljim äivotinjama

TOCKA 9.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 2l glasom za,

donesenaje

ODLUKA
o raspisivanju javnog natjeðaja zazakup zajedniõkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike

Hrvatske na podruõju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Odransko polje

TOðKA 10.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Ivana Dinðeca, sa 14 glasova za, ni5ta glasova protiv
te 7 glasova suzdríanih Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Tihomira Posaveca,
Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a iVesne Stengl, donesenaje

ODLUKA
o donoSenju Strategije razvoja digitalnih i pametnih usluga Grada Siska,,Sisak na

dlanu" Smart City Sisak 2023.-2027

TOðKA 11.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíetya predsjednika Komisije za prodaju i kupnju
poljoprivrednog i gradevinskog zemlji5ta Zorana Sertióa, s 13 glasovaza,niíta glasova protiv
i 8 glasova suzdríanih Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Tihomira Posaveca,
Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a,Vesne Stengl i Sreóka Telara, donesena je

ODLUKA
o prihvaóanju ponude trgovaðkog dru5tva Renaissance Real Estate d.o.o. za kupnju

k.õ.br. 1808/1 u k.o. Novi Sisak

TOCKA 12.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gorana Grguraða, jednoglasno s 2l glasom za,

donesenaje

ODLUKA
o kriterijima, mjerilima te naðinu fïnanciranja decentraliziranih funkcija osnovnog

Skolstva u Gradu Sisku tt2024. godini

TOðKA 13.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gorana Grguraða, sa 14 glasova za, niita glasova
protiv i 7 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Tihomira Posaveca,

Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl, donesena je

ODLUKA
o naðinu i uvjetima sudjelovanja roditelja u cijeni programa djeðjih vrtióa Grada Siska
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TOðKA 14.
Kod ove toðke dnevnog reda, sjednicu je privremeno u 18 sati i 30 minuta napustila vijeónica
Dubravka Sebek, te je u odluðivanju sudjelovalo 20 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gorana Grguraða, sa 14 glasova zq ni5ta glasova
protiv i 6 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava Matlekoviéa, Tihomira Posaveca,
Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl, donesena je

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Statut Doma kulture Kristalna kocka vedrine

TOCKA 15.

Kod ove toðke dnevnog reda, sjednici je pristupila vijeónica Dubravka Sebek, te je u
odluðivanju sudjelovao 2 I vijeónik.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenjalvana Dinõeca, predlagateljica Kristina lkió Baniðek
predloZila je sljedeóe amandmane na Prijedlog odluke o dopuni Odluke o prodaji gradskih
stanova

l. amandman

Naziv akta mijenja se i glasi:

,,Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prodaji gradskih stanova"

2. amandman

U ðlanku 15. stavku 2. podstavak 4. mijenja se i glasi:

,, 4. presliku osobne iskaznice, a za pravne osobe presliku rje5enja o upisu u sudski registar."

S obzirom da je amandmane predloZila predlagateljica Kristina Ikió Baniðek, o njima se nije
glasovalo veó su postali sastavnim dijelom Prijedloga odluke o izmjeni i dopuni Odluke o
prodaji gradskih stanova.

Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni i dopuni Odluke o prodaji gradskih stanova

TOCKA 16.

Bojan Dadasovió objedinio je raspravu po obje podtoðke.

Nakon uvodnog usmeno g obrazloZenj a Iv ana Dinöeca,

a) Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o prijenosu prava vlasni5tva dijela k.ð.br. 1626/9 u k.o. Novi Sisak na Agenciju za pravni
promet i posredovanje nekretninama u svrhu izgradnje dviju vi5estambenih zgrada za

privremeno zbrinjavanje
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b) Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi izgradnje dviju

vi5estambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu k.õ.br 1626/9 u
k.o. Novi Sisak

TOCKA 17.

Bojan Dadasovió objedinio je raspravu po obje podtoðke

Nakon uvodnog usmenog obrazloáer4a Silvije MuZek i direktorice trgovaðkog druðtva Sisaðki
vodovod d.o.o. Sanje Mehinovió,

a) Sa l4 glasova za, niíta glasova protiv i 7 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne
Stengl, donesenaje

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaõkom druStvu Sisaðki vodovod d.o.o. Obala Rudera

Bo5kovióa 10, Sisako za dugoroõno kreditno zaduäenje kod OTP banke d.d.

b) Sa l4 glasova za, niita glasova protiv i 7 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne
Stengl, donesenaje

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaðkom dru5tvu Sisaõki vodovod d.o.o. Obala Rudera

Bo5kovióa 10, Sisak, za nabavu vozila i strojeva putem financijskog leasinga

Bojan Dadasovió zakazao jepauzu u l8 sati i 50 minuta zaodríavanje zajedniðke sjednice
Odbora za statutarno-pravna pitanja i Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i socijalnu
politiku zarazmatranje toðke kojom je dopunjen dnevni red

Prisutni ðlanovi Odbora za statutarno pravna pitanja su: Filip Pjerobon-zamjenik predsjednika
Odbora, Marko Rafaj, äeljko Ðermanovió i Tomislav Kralj-ðlanovi Odbora.

Odsutan: Bojan Dadasovió-predsjednik Odbora.

Prisutni ðlanovi Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i socijalnu politiku su: Zoran Sertió-
zamjenik predsjednika, Robert Grubec i Marko Rafaj-ðlanovi Odbora.

Odsutni: Bojan Dadasovió-predsjednik odbora i Sanja Miokovió-ðlanica Odbora.

Õlanovi oba odbora jednoglasno su dali pozitivno mi5ljenje na Prijedlog programa o izmjeni
Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2024. godini i
proslijedili ga ðlanovima Gradskog vijeéa na razmatranje i usvajanje.

Zajedniéka sjednica odbora zavr5ena je u l8 sati i 54 minute.
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Nakon pauze, Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoéan 2l vijeénik, te se mogu
donositi pravovaljane odluke.

TOðKA 18.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gorana Grguraða, jednoglasno s 2l glasom za,

donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska a 2024. godini

20. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u l8 sati i 58 minuta.

ZAPISNIðAR CA PREDSJEDNIK

ak Gordana Prica Bojan Dadasovió
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